

PRAYERS

Bill C-46, An Act to amend the Aeronautics Act and the National Transportation Act, as reported (with an amendment) from the Standing Committee on Transport and Communications, as amended, was concurred in at the report stage.

Mr. Lang, seconded by Mr. MacEachen, moved,—That the Bill be now read a third time and do pass.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the third time and passed.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Transport and Communications of Bill C-40, An Act to amend the Aeronautics Act;

Mr. Lang, seconded by Mr. MacEachen, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Transport and Communications.

And debate arising thereon;

Mr. Macdonald (Rosedale), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—(1) Notice of Ways and Means Motion to amend the Income Tax Act (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/308B.

(2) Notice of Ways and Means Motion to amend the Income Tax Application Rules, 1971. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/309B.

Pursuant to Standing Order 60 (2), at the request of Mr. Macdonald (Rosedale), Orders of the Day were designated for the consideration of Ways and Means Motions to amend the Income Tax Act (Sessional Paper No. 302-1/308B) and to amend the Income Tax Application Rules, 1971 (Sessional Paper No. 302-1/309B), laid upon the Table, earlier this day.

Mr. Condon, seconded by Mr. Collenette, by leave of the House, introduced Bill C-422, An Act respecting the Electoral Boundaries Readjustment Act (London—Middlesex), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Pursuant to Standing Order 39 (4), the following Question was made an Order of the House for a Return:

No. 2,481—*Mr. Gauthier* (Roberval)

1. Since November 15, 1976, have any companies moved their head office out of Quebec and, if so (a) how many (b) to which locations (c) what are (i) the names of the companies (ii) their assets (d) how many Quebec residents did they employ (e) on what date were they established in Quebec?

PRIÈRE

Le Bill C-46, Loi modifiant la Loi sur l'aéronautique et la Loi nationale sur les transports, rapporté avec un amendement par le Comité permanent des transports et des communications, est agréé à l'étape du rapport.

M. Lang, appuyé par M. MacEachen, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Après débat, cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce bill est lu une troisième fois et adopté.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des transports et des communications du Bill C-40, Loi modifiant la Loi sur l'aéronautique.

M. Lang, appuyé par M. MacEachen, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des transports et des communications.

Il s'élève un débat;

M. Macdonald (Rosedale), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—(1) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur le revenu. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 302-1/308B);

(2) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier les Règles de 1971 concernant l'application de l'impôt sur le revenu. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 302-1/309B).

En conformité des dispositions du paragraphe (2) de l'article 60 du Règlement, à la demande de M. Macdonald (Rosedale), membre du Conseil privé de la Reine, des ordres du jour sont désignés pour l'étude de motions des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur le revenu (document parlementaire n° 302-1/308B) et visant à modifier les règles de 1971 concernant l'application de l'impôt sur le revenu (document parlementaire n° 302-1/309B), dont avis ont été déposés sur le Bureau de la Chambre plus tôt aujourd'hui.

M. Condon, appuyé par M. Collenette, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-422, Loi concernant la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales (London—Middlesex), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

En conformité des dispositions du paragraphe (4) de l'article 39 du Règlement, la question suivante est transformée en ordre de dépôt de documents, savoir:

N° 2481—*M. Gauthier* (Roberval)

1. Depuis le 15 novembre 1976, des sociétés ont-elles déménagé leur siège social du Québec et, dans l'affirmative, a) combien, b) où, c) quels sont leurs (i) raison sociale (ii) actif, d) combien d'employés québécois y travaillaient, e) depuis quand oeuvraient-elles au Québec?